



13th Asia Adult Expo: Updates the Industry with Cutting-edge Adult Entertainment

第 13 屆亞洲成人博覽：年度尖端成人產業交流平台

Being a 100% exported and Adult product trade platform in Asia, Asia Adult Expo never stops to promote trade internationally and encourage industry players to proactively feature their competitive advantages in seizing new opportunities. Celebrating its 13th anniversary and embracing the next milestone of the industry, Asia Adult Expo 2023 (AAE) will be held on **29th – 31st August 2023** at Hong Kong Convention and Exhibition Centre, Hall 5F&G.

“After 3 years of lockdown due to Covid 19 pandemic, business in Hong Kong has already resumed normal. We have been receiving lots of enquiries from buyers and suppliers around the globe asking for details of AAE 2023.” CEO of Brilliant Vertical Exhibition (HK) Ltd., Mr. Kenny Lo explained. “Hall 5G, which we used in previous editions, is already fully occupied. We extend to the next one - Hall 5F. We expect there would be a growth of over 80% in size over all the past editions. I can assure you that you will definitely meet record number of suppliers and see lots of new faces and products this year !”

Specialized in Asia-Pacific Adult trade market, AAE never stops to amaze visitors with the latest adult products. With effective and targeted promotion channels, AAE 2019 recorded a great support of over 4,200 trade buyers from over 52 countries and regions. Preeminent industry players from Australia, Brazil, Britain, Canada, Switzerland, Chile, China, Colombia, Denmark, Egypt, France, Germany, Hong Kong, Indonesia, India, Italy, Japan, Kenya, South Korea, Macao, Mexico, Malaysia, Netherlands, New Zealand, Panama, Philippines, Poland, Russia, Singapore, Sweden, Thailand, Turkey, Taiwan, Ukraine, USA, Vietnam, Spain and South Africa etc. and more gathered at the one-stop trade platform to source for suppliers and seeking new business opportunities.

亞洲成人博覽 2023 (AAE) 將於 **8月29至31日** 假香港會議展覽中心展覽廳 5F&G 隆重舉行，慶祝其 13 周年，開啟行業的下一個里程碑。作為亞洲百分百出口和貿易主導的純貿易平臺，亞洲成人博覽促進國際貿易、鼓勵業內人士，積極發揮競爭優勢，抓住全新的機遇。

「經歷了 3 年新冠病毒大流行影響，香港今年初開始回復正常；我們自年初起，收到大量來自海內外有關亞洲成人博覽 2023 的查詢。」香港美縱展覽有限公司行政總裁老旭華表示：「以往多年來 AAE 一直用的場地 - 會展中心 5G 展館已經爆滿，在有大量候補公司的情況下，我們決定將展會延伸到相連的 5F 展館，我們預料今年展會比去屆大 80%，規模是歷屆最大，買家和訪客將會見到很多新面孔、新產品。」

AAE 致力於亞太地區成人貿易市場，不斷發掘讓觀眾耳目一新的最新成人產品。通過有效及具針對性的推廣管道，AAE 2019 得到來自 52 個不同國家與地區超過 4,200 名專業訪客支持，其中包括澳洲、巴西、英國、加拿大、瑞士、智利、中國、哥倫比亞、丹麥、埃及、法國、德國、香港、印尼、印度、義大利、日本、肯尼亞、韓國、澳門、墨西哥、馬來西亞、荷蘭、新西蘭、巴拿馬、菲律賓、波蘭、俄羅斯、新加坡、瑞典、泰國、土耳其、台灣、烏克蘭、美國、越南、西班牙和南非等。觀眾遠道而來進行採購、建立網絡、探索新市場的發展潛力以及尋找合作夥伴。



EXHIBITOR HIGHLIGHT
展商預覽



Shenzhen Aiersha Technology Co.,Ltd
深圳市爱而莎塑胶科技有限公司(China 中國)
Booth no: H26



Established in 2013 · Shenzhen Aiersha Technology Co.,Ltd, is a modern professional manufacturer and exporter that is concerned with the design, development and production of man and woman sex toys. During passed 10 years, along with the development of our factory, we have 3 workshops including sex dolls. Manqunnis ,Vibrator . Masturbator .Dildos .Meanwhile, our capacity is also constantly upgrading and progress, about 100,000pcs man and woman toys monthly.

As an innovation-oriented company, we've spent about two years researching the needs,testing the products and integrating feedback in sex toys to find the best toys for every woman and man . We owned over 10 patents such as Such as functional patents, appearance patents. And served more than 100 differents brand of Amazon, eBay Wish, Shopify .customers and Walmart Supermarket customers. Moreover, our products are qualified by many certifications like FDA, CE.ROHS. As a company with the sense of social responsibility.

In the meantime, our aim is to help our families be more harmonious. We are confident to offer a wide healthier and fun products that will satisfy your requirements.If you cannot find the products you are looking for on our website, please do not hesitate to contact us, for we will endeavor to develop or purchase the products especially for you. We can be your sincere partner in China.



Odeco Ltd.

深圳市零距離電子有限公司 (China 中國)
Booth no: F01



Odeco, as the best sex toy OEM&ODM manufacturer in China, possesses very powerful R&D technology, production capacity and rich OEM&ODM experiences. We provide one-station service to customers all over the world.

Odeco · 中國最好的情趣用品 OEM&ODM 工廠 · 擁有強大的技術研發和生產實力 · 為國內外客戶提供一站式的服務。公司最新開發的「動」系列產品 · 能夠讓消費者體驗到前所未有的使用快感和高潮。



Gmax Asia Ltd.
(Hong Kong 香港)
Booth no: B24

LUVLOOB®

Luvloob is made with love and is here to remind you that love is meant to be fun. Our range of lubricants is made with good intentions and is designed to make you feel good. The New Zealand brand uses natural ingredients that are sourced from sustainable resources – all flavors are natural based! Each of their products is formulated without parabens glycerin, silicones chemical irritants and artificial ingredients.



Luvloob products are CTFA approved and subjected to thorough testing. All packaging used are recyclable. Products are non-toxic, mess-free, kissable, edible and gentle enough to use on sensitive skin.

LUVLOOB 因愛之名，由愛而生，希望喚醒大家享受到愛中的愉悅和趣味。LUVLOOB 品牌源於紐西蘭，包括潤滑劑和私密噴霧等。產品採用可持續資源配方，屬全植物性成份的食用級標準。我們堅決不用甘油，防腐劑，矽基矽性，石化物，基因改造等，所有包裝都是可回收的，敏感肌膚也適用。LUVLOOB 產品經 CTFA 批准並經過全面測試，獲得紐西蘭國家品質認證銀蕨標示 (Licence No.100267)。

ShenZhen CanWin Health Products Co.,Ltd
深圳市康威笠保健用品有限公司 (China 中國)
Booth no: C21



Shenzhen CanWin Health Products Co., Ltd. is the most professional manufacturer in China that focuses on research, development, production and sales of adult products for more than 9 years. We are one of the leading innovators and manufacturing enterprises in the adult toy industry. 30 kinds of penis pumps and masturbators are available, more than 15000pcs of penis pumps are sent to customers all over the world every day. OEM&ODM service provided, meet all your demand as you want. CANWIN have full and scientific management system. With the global reach, sound e-commerce system and foreign trade system are currently the core lead in the success of our sales. This system enables us to effectively reply all customer inquiries and arrange deliveries in the shortest time possible.



我提供OEM&ODM服務，滿足您的需求。
 OEM&ODM Service provided, meet demand as you want.

深圳市康威笠保健用品有限公司是集研發、生產、銷售為一體的專業成人用品加工的企業，是專業的助勃器製造商，專注於助勃器研究、生產和銷售已超過 9 年。是中國助勃器生產製造的領先者之一。共擁有 30 種助勃器和自慰器，可供廣大客戶選擇。每天預計有超過 15000 件的助勃器送到世界各地客戶手中。我公司提供 OEM&ODM 服務，滿足您的需求。擁有完整、科學的質量管理體系。旗下業務覆蓋全球，有完善的電子商務體系、外貿體系。擁有高科技的無塵生產車間，從生產的立項開發到原料採購，再到產品製作過程嚴格按照 CE 標準執行執行。

SHENZHEN S-HANDE TECHNOLOGY CO., LTD
深圳市斯漢德科技有限公司 (China 中國)
Booth no: C01, C02



Shenzhen S-HANDE Technology Co.,Ltd is a professional high-level sex toy manufacturer with strong capability of R&D, manufacturing and wholesaling. Established in 2014, our factory covers an area of about 10,000 m² in Shenzhen China. Besides own brand 'S-Hande', we offer OEM & ODM service for clients worldwide. Clients and high quality are our cores. All products, certificating with CE and ROHS, from raw material to semi-finished and finished choosing and producing are in high accordance with ISO9001 requirements.

Now we have over 100 models of sex toys, covering vibrators, kegel balls, male masturbators, couple toys, bullet vibrators, massagers and so on. S-HANDE is more than happy to work with customers on a profound developing and researching in sex toy paradise.

深圳市斯漢德科技有限公司是一家集研發、設計、生產和銷售為一體的高端成人用品生產商。工廠於深圳 2014 年成立現已達到約 10,000 平方米。我司不僅有斯漢德自主品牌，也能為客戶提供專業的定制化服務。客戶和品質是我們的一貫中心。我司所有產品都通過了 CE、ROHS 認證。產品從原料到半成品、成品的選擇和生產符合 ISO9001 的質量管理標準。我們現在產品種類齊全，有振動棒、縮陰球、夫妻共用器具、跳蛋、按摩器等情趣用品，共計達到 100 款之多。斯漢德期待邀您一起探索情趣王國。



Shenzhen Yuai Trading Co., Ltd
深圳市遇愛貿易有限公司 (China 中國)
Booth no: G52



BIU-BIU® Novelties is an international high-end brand of sex toys in China sexual health products in both Men and Women. It was established in 2018.and has been dedicated to the design, research, development, manufacturing and sales of sex toys around the world. Each product has been developed by our team of sexual health experts, based on the very latest medical research and clinical studies, Products have passed CE, ROHS and ISO certificate. The material are absolutely environment-friendly and healthy. Its marketing network has expanded to sixty countries, including America England German Australia Swiss Canada Japan etc. Also, we can provide OEM and ODM service for our customers. Please try to contact our Team soon . have more surprise waiting for you here.



Biu-Biu®Novelties 是中國的國際高端性玩具品牌。男性和女性的性健康產品。它成立於 2014 年。並專門針對世界各地的性玩具的設計，研究，開發，製造和銷售。每個產品是由我們的性健康專家團隊開發的，該產品是根據最新的醫學研究和臨床研究 研究，產品通過了 CE，ROHS 和 ISO 證書。材料絕對環保和健康。它的行銷網路已擴展到包括美國英格蘭德國澳大利亞瑞士加拿大日本等 60 個國家，等等。和為客戶的 OD M 服務。請儘快與我們的團隊聯繫。還有更多驚喜在這裡等你。

DONGGUAN SMALL WORLD NOVELTY CO LTD
東莞小世界成人用品有限公司 (China 中國)



Booth no: M03

Small World Novelty is a Dongguan based adult toy factory founded in 2017. This is a start up developed by a team of sex toy industry professionals with wide experience in different fields, from production to overseas marketing, that thought that things can be done in a different way.

We wanted to start this project from the customer perspective, instead of the production perspective with total awareness of our market needs in terms of quality and service but maintaining the cost efficiency derived from producing in China. We offer a product range with appealing designs, outstanding technology, quality reliability but low prices.

On the service side, our core competence is the easiness of communication we can provide to our customers as we think on their same direction, making cooperation way less time and energy consuming. The output of all this, is real raise on the profit / risk ratio on our customers buying process.

Pre-Register Now! 立即優先登記成為專業買家!

REGISTER

網上登記

Organizer :
主辦單位:



Official Support:
官方支持單位:



Media Partner:
媒體夥伴:

